### **SPECIAL COUNCIL MEETING**

The minutes of **Tuesday, June 25, 2024** 



#### RÉUNION EXTRAORDINAIRE DU CONSEIL Le procès-verbal du Mardi 25 juin 2024

The special meeting for the Council of Five Rivers was held in the Council Chambers.

#### **PRESENT**

Mayor Martina "Tina" Beers
Councillors At Large William "Billy" Flanagan

Ward 1 Karen Campbell

Ward 2 Michael "Mike" Robertson

Ward 4 Elaine Warren

CAO/Clerk Ann Evans

ABSENT:

Councillors At Large Katelyn "Katie" Robertson

Ward 3 Kelly Pidgeon

#### **CALL TO ORDER**

The mayor called the meeting to order at 6:13 p.m.

#### **APPROVAL OF THE AGENDA**

Mayor Beers, stated that this meeting is called to discuss the sale of land. Mayor Beers recommended that Council go into a closed session as per the Local Governance Act 68(1)- A council meeting or a committee of council meeting may be closed to the public for the duration of the discussion if it is necessary to discuss;

(d) the proposed or pending acquisition or disposition of land,

Moved: William Flanagan | Seconded: Michael Robertson To approve the agenda with the above noted suggestion. MOTION CARRIED.

#### **DISCLOSURES OF CONFLICT OF INTEREST**

No conflicts of interests were declared.

#### **CLOSED MEETING**

Moved: William Flanagan | Seconded: Elaine Warren To go into closed meeting to discuss confidential matters. MOTION CARRIED.

As a result of the Closed Meeting discussions:

Moved: Karen Campbell | Seconded: Elaine Warren To initiate the sale of 1.09 ha of land to Manuel Development in the Rexton Business Park at a cost of \$4,000.00 per acre, plus HST. MOTION CARRIED. La réunion extraordinaire du Conseil de Five Rivers a été tenue à la salle du Conseil.

#### **PRÉSENTS**

Maire : Martina « Tina » Beers Conseiller(ère)s Général William « Billy » Flanagan

Quartier 1 Karen Campbell

Quartier 2 Michael « Mike » Robertson

Quartier 4 Elaine Warren

DG/Greffière Ann Evans

ABSENTS:

Conseillères Générale Katelyn « Katie » Robertson

Quartier 3 Kelly Pidgeon

#### **OUVERTURE DE LA RÉUNION**

La maire ouvre la réunion à 18 h.

#### ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR

La maire Beers a déclaré que cette réunion avait pour objectif de discuter de la vente d'un terrain. La maire Beers a recommandé que le conseil se réunisse à huis clos conformément à la loi sur la gouvernance locale 68(1) - Les réunions du conseil ou celles de l'un de ses comités peuvent être tenues à huis clos pendant la durée du débat, lorsqu'il s'avère nécessaire de discuter ; (d) de l'acquisition ou de la disposition projetée ou en cours de biens-fonds;

Proposée: William Flanagan | Appuyée: Michael Robertson Que l'ordre du jour soit accepté avec les ajouts notées ci-dessus. MOTION ADOPTÉE.

#### **DIVULGATIONS DE CONFLIT D'INTÉRÊTS**

Aucun conflit d'intérêts n'est déclaré.

#### **RÉUNION À HUIS CLOS**

Proposée: William Flanagan | Appuyée: Elaine Warren Que le Conseil se réunisse à huis clos pour discuter des questions confidentielles. MOTION ADOPTÉE.

#### À la suite des discussions à huis clos :

Proposée: Karen Campbell | Appuyée: Elaine Warren D'initier la vente de 1,09 hectare de terrain à « Manuel Development » dans le parc d'affaires de Rexton au prix de 4 000 \$ l'acre, plus la TVH. MOTION ADOPTÉE.

## FIVE RIVERS SPECIAL COUNCIL MEETING The minutes of Tuesday, June 25, 2024

# FIVE RIVERS **RÉUNION EXTRAORDINAIRE DU CONSEIL**Le procès-verbal du **Mardi 25 juin 2024**

| ADJOUNRMENT  Moved: Karen Campbell   Seconded: William Flanagan To adjourn the closed and regular meeting at 6:38 p.m. MOTION CARRIED. |                | ADJOURNEMENT Proposée: Karen Campbell   Appuyée: William Flanagan Que la réunion soit levée à 18 h 38. MOTION ADOPTÉE |  |
|--|----------------|---|--|
|  |                |   |  |
|  | Mayor │ Tina □ | Beers   Maire   |  |
|  | Clerk Ann I    | Evans Greffière   |  |
|  |                |   |  |
|  |                |   |  |
|  |                |   |  |
|  |                |   |  |